
 Do moich przyjaciół 

Nie lękajmy się naszej młodości, 

bo to czas, w którym potrzebujemy najwięcej miłości. 

Bóg jest Miłością. Każda osoba jest kochana przez Boga, który czeka,  

by zostać umiłowanym przez każdego człowieka.  

My, Młodzi, jesteśmy pierwszymi apostołami 

 i Jezusa młodymi uczniami. 

Nie wystarczy odkryć Chrystusa,  

trzeba Go nieść innym bez wirusa! 

Chrystus nam ufa i liczy na naszą współpracę, 

ale to osiągniemy jedynie przez sumienną pracę. 

On nas potrzebuje 

i się nami opiekuje. 

Odpowiedzmy na Jego wezwanie z odwagą i zapałem, 

a sprawdzi się to, co wam powiedziałem. 

Drodzy Przyjaciele, pozwólmy się porwać Chrystusowi,  

bo jesteśmy już na to gotowi. 

Przyjmijmy Jego wezwane i idźmy za Nim, 

gdy wiatr wieje i gdy ogień pali. 

Idźmy i głośmy Dobrą Nowinę odkupienia, 

bo jest dużo do czynienia. 

Nie czas teraz wstydzić się Ewangelii,  

Ale głosić ją wszystkim na Ziemi. 
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